

N°43

best hotels

thebesthotels.com



BEST CELEBRATIONS

LES PLUS BEAUX HÔTELS DU MONDE
BEST HOTELS AROUND THE GLOBE

TRENDS, SHOPPING, STORIES,
HOT SPOTS, EVENTS, CULTURE



FRANCAIS / ENGLISH

BEST NEWS



Grand Hôtel du Soleil d'Or - Megève (Haute-Savoie)

Le Grand Hôtel du Soleil d'Or n'est pas une institution, c'est un pilier du tourisme et de l'hôtellerie megevoise. Pionnier du genre, il accueillait déjà les visiteurs quand bien même la station ne connaissait pas le succès d'aujourd'hui. Désormais propriété du groupe Millésime, l'établissement a rouvert ses portes en fin d'année dans ce bâtiment d'époque qui conserve tout son charme. Il offre une nouvelle vision de l'hôtellerie et du bien-être à Megève. Entre ses murs et sur son site, seize chambres et suites, trois chalets privatifs, un restaurant, un bar lounge et un Spa. Sans oublier une chocolaterie, liée à l'histoire du village, et dont s'inspire l'univers de l'hôtel.

The Grand Hôtel du Soleil d'Or is not only an institution but also a pillar of the tourist and hotel industry of Megève. A pioneer in its business, it was already welcoming guests before the ski resort was as well-known as today. Today it belongs to the Millésime Group and is reopening at the end of year in an old building which has kept the charm of days gone by. It offers a new vision of the hotel industry and well-being in Megève. Within its grounds and behind its walls sixteen rooms and suites, three chalets which can be privatized, a restaurant, a lounge bar and a Spa and not to be forgotten La Chocolaterie linked to the history of chocolate in the village and an inspiration for the hotel's decoration.

lesoleildor-megève.com

